

Bijlage 1

Maximumpremieloon en maximumbijdrageloon per 1 januari 2026		
Maximumpremieloon voor de werknemersverzekeringen	€ 79.409	per jaar
herleid naar andere tijdvakken:	€ 6.617,41	per maand
	€ 6.108,38	per 4 weken
	€ 1.527,09	per week
	€ 305,41	per dag
Maximumbijdrageloon voor de Zorgverzekeringswet	€ 79.409	per jaar

Bijlage 2

Mutaties premies 2025 ten opzichte van 2026	2025	2026	mutatie
Premiepercentages			
AOW	17,9	17,9	0
Anw	0,1	0,1	0
Wlz	9,65	9,65	0
Aof-premie - hoog tarief	7,64	7,63	-0,01
Aof-premie - laag tarief	6,28	6,27	-0,01
Whk-premie (gemiddeld tarief)	1,33	1,52	0,19
AWf-premie laag tarief	2,74	2,74	0
AWf-premie hoog tarief	7,74	7,74	0
Ufo-premie	0,68	0,68	0
Werkgeversbijdrage kinderopvang	0,5	0,5	0
Zvw: inkomensafhankelijke bijdrage normaal	6,51	6,1	-0,41
Zvw: inkomensafhankelijke bijdrage verlaagd	5,26	4,85	-0,41
Bedragen in euro's			
Maximumpremieloon werknemersverzekeringen en maximumbijdrageloon Zvw per jaar	75.864	79.409	3.545

Bijlage 3

Normbedragen Algemene Ouderdomswet 1 januari 2026	Referentieminimumloon AOW	AOW 50%	AOW 70%
Bruto per maand (excl. vakantiegeld)	€ 2.294,40	€ 1.122,12	€ 1.637,57
Bijdrage ZVW	n.v.t.	€ 54,42	€ 79,42
Loonheffing	€ 299,67	€ 0,00	€ 0,00
Netto per maand (excl. vakantiegeld)	€ 1.994,73	€ 1.067,70	€ 1.558,15
Vakantieuitkering per maand	€ 183,56	€ 76,10	€ 106,55
Bijdrage ZVW	n.v.t.	€ 3,69	€ 5,17
Loonheffing	€ 65,91	€ 0,00	€ 0,00
Netto per maand	€ 117,65	€ 72,41	€ 101,38
Totaal netto per maand (incl. vakantiegeld)	€ 2.112,38	€ 1.140,11	€ 1.659,53

Normbedragen Algemene Nabestaandenwet 1 januari 2026	Referentieminimumloon Anw*	Anw 70% **	Anw 50% **	Anw 30% ***
Bruto per maand (excl. vakantiegeld)	€ 2.294,40	€ 1.646,72	€ 1.060,66	€ 688,32
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	€ 409,92	€ 327,58	€ 118,42	€ 0,00
Netto per maand (excl. vakantiegeld)	€ 1.884,48	€ 1.319,14	€ 942,24	€ 688,32
Vakantieuitkering per maand	€ 183,56	€ 128,18	€ 91,56	€ 55,07
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	€ 65,91	€ 45,82	€ 32,73	€ 0,00
Netto per maand	€ 117,65	€ 82,36	€ 58,83	€ 55,07
Totaal netto per maand (incl. vakantiegeld)	€ 2.002,13	€ 1.401,50	€ 1.001,07	€ 743,39

*In de berekening van het netto-referentieminimumloon van de Anw wordt uitgegaan van 1,575 keer de algemene heffingskorting.

**Deze bedragen zijn exclusief de tegemoetkoming aan Anw-gerechtigden.

***De bruto Anw 30% bedragen zijn gekoppeld aan het bruto minimumloon.

Bijlage 4

Normbedragen Toeslagenwet 1 januari 2026	Gehuwden Toeslagenwet	Alleenstaand Toeslagenwet vanaf 21 jaar	Kostendeler Toeslagenwet vanaf 21 jaar
Bruto per dag (excl. vakantiegeld)	€ 105,49	€ 75,62	€ 49,03
Bijdrage ZVW	€ 0,00	€ 0,00	€ 0,00
Loonheffing	€ 13,77	€ 15,06	€ 5,51
Netto per dag (excl. vakantiegeld)	€ 91,71	€ 60,56	€ 43,51
Vakantiegeld per maand	€ 183,56	€ 131,58	€ 85,32
Bijdrage ZVW	€ 0,00	€ 0,00	€ 0,00
Loonheffing	€ 65,62	€ 47,04	€ 30,50
Netto per maand	€ 117,94	€ 84,54	€ 54,82
Totaal netto per maand (incl. vakantiegeld)	€ 2.112,67	€ 1.401,70	€ 1.001,22

Normbedragen Toeslagenwet 1 januari 2026	Alleenstaand Toeslagenwet 20 jaar	Alleenstaand Toeslagenwet 19 jaar	Alleenstaand Toeslagenwet 18 jaar
Bruto per dag (excl. vakantiegeld)	€ 58,94	€ 43,15	€ 35,25
Bijdrage ZVW	€ 0,00	€ 0,00	€ 0,00
Loonheffing	€ 9,06	€ 3,44	€ 0,63
Netto per dag (excl. vakantiegeld)	€ 49,87	€ 39,70	€ 34,61
Vakantiegeld per maand	€ 102,56	€ 75,09	€ 61,34
Bijdrage ZVW	€ 0,00	€ 0,00	€ 0,00
Loonheffing	€ 36,67	€ 26,84	€ 21,93
Netto per maand	€ 65,89	€ 48,25	€ 39,41
Totaal netto per maand (incl. vakantiegeld)	€ 1.150,59	€ 911,76	€ 792,27

Bijlage 5

Feitelijke bedragen AOW/Anw 1 januari 2026 (bruto maandbedragen)	Feitelijk
Pensioen/uitkering:	
AOW:	
Gehuwde, partner ook AOW-gerechtigd	€ 1.122,12
Gehuwde met maximale toeslag	€ 2.244,24
Gehuwde zonder toeslag (partner jonger dan AOW-leeftijd, pens. ing. < 1-2-1994) en ongehuwden	€ 1.637,57
Maximale toeslag (pens. ing. < 1-2-1994)	€ 606,67
Maximale toeslag*	€ 1.122,12
Anw:	
Nabestaandenuitkering (70%)	€ 1.646,72
Kostendelersnorm (50%)	€ 1.060,66
Verzorgingsuitkering (50%)	€ 1.060,66
Uitkering voor nabestaanden die vóór 1-7-1996 AWW hadden (30%)	€ 688,32
Wezenuitkering tot 10 jaar	€ 526,95
Wezenuitkering van 10 tot 16 jaar	€ 790,43
Wezenuitkering van 16 tot 21 jaar	€ 1.053,90
Vakantie-uitkering:	
AOW:	
Gehuwde, partner ook AOW-gerechtigd	€ 76,10
Gehuwde met maximale toeslag	€ 152,20
Gehuwde zonder toeslag (partner jonger dan AOW-leeftijd, pens. ing. < 1-2-1994) en ongehuwde	€ 76,10
	€ 106,55
Anw:	
Nabestaandenuitkering (70%)	€ 128,18
Kostendelersnorm (50%)	€ 91,56
Verzorgingsuitkering (50%)	€ 91,56
Uitkering voor nabestaanden die vóór 1-7-1996 AWW hadden (30%)	€ 55,07
Wezenuitkering tot 10 jaar	€ 41,02
Wezenuitkering van 10 tot 16 jaar	€ 61,53
Wezenuitkering van 16 tot 21 jaar	€ 82,04

* Per 1 januari 2015 ontstaat geen nieuw recht meer op de partnertoeslag AOW.

Bijlage 6

Normbedragen Bijstand pensioengerechtigde leeftijd 1 januari 2026 (netto maandbedragen).	Normbedrag
Uitkering:	
Bijstandsnorm voor pensioengerechtigden	
Gehuwden, waarvan beide echtgenoten pensioengerechtigd zijn	€ 2.036,95
Alleenstaande en alleenstaande ouder	€ 1.486,46
Vakantie-uitkering:	
Bijstandsnorm voor pensioengerechtigden	
Gehuwden, waarvan beide echtgenoten pensioengerechtigd zijn	€ 107,21
Alleenstaande en alleenstaande ouder	€ 78,23
Totaal:	
Bijstandsnorm voor pensioengerechtigden	
Gehuwden, waarvan beide echtgenoten pensioengerechtigd zijn	€ 2.144,16
Alleenstaande en alleenstaande ouder	€ 1.564,69